

**Chinese Conference on Computational Mechanics in conjunction with
International Symposium on Computational Mechanics, 2018
(CCCM – ISCM 2018)**

<http://cccm-iscm2018.org/>

Second Round Announcement

**中国计算力学大会暨国际华人计算力学大会 2018
第二轮通知**

Dear friends and colleagues,

It is our great honor and pleasure to announce that Chinese Conference on Computational Mechanics in conjunction with International Symposium on Computational Mechanics of 2018 (CCCM-ISCM 2018) will be held in the International Conference Hotel of Nanjing, Nanjing, China, in August 19-23, 2018. The CCCM-ISCM 2018 is organized by Chinese Association of Computational Mechanics (CACM) and International Chinese Association for Computational Mechanics (ICACM). And it is locally organized by Hohai University and Jiangsu Society of Theoretical and Applied Mechanics.

More than 670 delegates from many countries, including the United States, Britain, France, Australia, Singapore and China, have registered to attend the CCCM-ISCM 2018 for academic exchanges since the first round announcement was delivered.

We are looking forward to seeing you at Nanjing in August, 2018. We believe that you will enjoy the wide variety of activities of the CCCM-ISCM 2018, as well as your stay in this elegant city.

亲爱的朋友和同事：

中国计算力学大会暨国际华人计算力学大会是我国和华人计算力学界每两年一次的综合学术盛会，是广大力学科技工作者学术交流的重要平台。中国计算力学大会暨国际华人计算力学大会 2018 将于 2018 年 8 月 19-23 日在南京举行。本次会议由中国力学学会计算力学专业委员会、国际华人计算力学学会主办，河海大学、江苏省力学学会承办。

大会得到了计算力学相关领域同仁的热情响应，目前已有来自美国、英国、法国、澳大利亚、新加坡等多个国家和国内的 670 多位代表注册出席大会进行学术交流。

CCCM-ISCM 2018 欢迎您！南京欢迎您！

Plenary Lectures 大会报告

The following international famous scholars of the computational mechanics are also invited to give the plenary lectures in the CCCM-ISCM 2018, in addition to two winners of the achievement award and the youth award of the “The Fifth Qian Ling-xi Awards for Computational Mechanics”.

大会报告除第五届“钱令希计算力学奖”成就奖和青年奖两位获奖者外，还邀请了以下国际著名计算力学学者：

崔芳森	CUI Fangsen (Singapore)
陈俊贤	CHEN Jiun-Shyan (USA)
范镜泓	FAN Jinghong (USA)

冯志强	FENG Zhiqiang (France)
李晨峰	LI Chenfeng (UK)
刘桂荣	LIU Guirong (USA)
廖荣锦	LIU Wing Kam (USA)
李锡夔	LI Xikui (China)
宋崇民	SONG Chongmin (Australia)
孙庆平	SUN Qingping (Hongkong, China)
唐洪武	TANG Hongwu (China)
王东东	WANG Dongdong (China)
张传增	ZHANG Chuanzeng (Germany)
钟万勰	ZHONG Wanxie (China)

Conference Date and Venue 会议时间与地点

On-Site Registration Time: August 19, 2018

Conference Date: August 19-23, 2018

会议时间：2018年8月19日报到，8月20-22日大会报告和分组交流报告。

Conference Venue: International Conference Hotel – Nanjing

会议地点：南京国际会议大酒店

Conference registration

All delegates are required to complete the registration in the conference website. It is suggested that the delegates pay the registration fee through the conference website system as soon as possible. Delegates ¥3500、Students ¥1700、Accompany ¥1000.

Please complete the payment ahead of time as possible and fill in the accurate invoice information, so that we can make the invoice for you in time. The invoice of CCCM-ISCM 2018 is issued by the Jiangsu Society of Theoretical and Applied Mechanics. The tax agency has a quota on the number of the invoice issued every month. If there are so many on-site registrations, it is not guaranteed to get the invoice immediately.

会议注册

请所有参会代表尽快在系统完成注册，建议参会代表通过会议网站系统缴费。正式代表¥3500元/人、学生代表¥1700元/人、陪同人员¥1000元/人。

由于本次参会人数众多，请尽量提前完成缴费并在系统填写准确的发票抬头信息，便于我们及时为您办理发票手续。本次大会发票由江苏省力学学会出具，税务机构对每月开出的发票有数量限额，若现场注册缴费，不仅要排队，可能由于现场人数过多，并不能保证立即拿到会议发票。

Accommodation

The designated accommodation hotels are the International Conference Hotel-Nanjing and Nanjing Dongjiao State Guesthouse that are located in Zhongshan Mausoleum scenic area. The accommodation fees and other fees will be paid by delegates themselves. You can enjoy the concessional price during the conference if you book in advance. Nanjing International Conference Hotel is the venue for the conference. The price is relatively cheap. Please optimally choose Nanjing International Conference Hotel.

The delegates can book the Nanjing International Conference Hotel online. After negotiating with the hotel, the delegates who lodge for three days or four days can enjoy special price. Please use computer to log in the website: www.nic-hotel.com. After registering a member, input the reservation code: 84430888, and click "query" to select the required room type. The preferential price is valid only during the Conference. The delegates who need accommodation must complete the reservation before July 15th (Sunday). Hotel reservation inquiry telephone: 025-84430888 to 38218, contact: Manager Zhang.

Members who lodge for less than three nights cannot get concessional price. Please make reservations by yourself.

If the rooms of International Conference Hotel Nanjing are not available, please reserve Nanjing Dongjiao State Guesthouse. But it does not provide online reservation. If you want to book Nanjing Dongjiao State Guesthouse, please send your reservation file to the conference mailbox (cccm-iscm@bagevent.cn) before July 15th (Sunday). The conference organizer will uniformly book the room for you.

住宿

CCCM-ISCN 2018 指定住宿由南京国际会议大酒店和南京东郊国宾馆安排,住宿费用自理。两个宾馆位于著名的钟山风景区内,环境优雅。会议期间是南京的旅游旺季,住宿价格较贵,提前预订住宿,可以享受会议期间优惠价。

南京国际会议大酒店是会议的召开地点,可以实行网上预订。经与酒店协商,住宿三晚或四晚的代表可享受特别优惠,房型和价格如下:

房型 价格	丽景楼	行政楼
门市价	1380+15%服务费	1880+15%服务费
会议优惠价	490 元/间天	580 元/间天
数量	标间: 130 间 单间: 4 间	标间: 28 间 单间: 68 间

南京国际会议中心的优惠订房请使用电脑登录网址: www.nic-hotel.com, 注册会员后, 先点击网页左侧的“查询”按钮, 再选择选择入住和离店日期(必须选择3天或4天全部入住, 否则无法预订), 输入预订代码: 84430888, 点击“查询”, 选择所需房型, 并按照系统提示预订房间, 此优惠价仅会议开展期间可见, 数量有限, 订满为止。请需要住宿的宾客于7月15

日（星期天）前完成预订。订房模式为预付，预订成功后不可变更和取消，请各位谨慎下单。酒店订房咨询电话：025-84430888 转 38218，联系人：张经理。

若南京国际会议大酒店已满、无法预定，可以预定南京东郊国宾馆。两宾馆相距约 840 米，步行约 13 分钟，步行路线见下图。



东郊国宾馆不支持网上预订。若要预定东郊国宾馆，请于 7 月 15 日（星期天）前发送以下的预定回执给会务组邮箱（cccm-iscm@bagevent.cn），由大会组委会统一预定。经与酒店协商，东郊国宾馆单间和标间实行统一价格：550 元/间天，优先安排住四晚或三晚的代表。

东郊国宾馆预订回执			
姓名		性别	
手机		Email	
工作单位		职称 / 职务	
预订房间数		入住时间	
房间类型（标间/单间）	注：标间请填写所有入住人姓名（小于等于两人）	退房时间	

住宿不满三晚的代表可自行到南京国际会议中心酒店官网（www.nic-hotel.com）或携程网进行预定，也可自行预定会议召开地点附近的景区酒店或地铁 2 号线沿线酒店。

由于会议规模大、又值暑期的南京旅游旺季，与酒店的谈判十分艰难。如果住宿安排给各位代表带来不便，大会组委会深表歉意，还请各位代表理解和谅解！

会议联系邮箱：cccm-iscm@bagevent.cn

联系人：胡丰老师 13913852130；徐业鹏老师 13584002273